
 
 

ZAPISNIK SA 16. REDOVNE SKUPŠTINE 
HRVATSKOG MOTOCIKLISTIČKOG SAVEZA 

 
 

Redovna 16. Skupština HMS-a održana je dana 29.04.2013. godine u zgradi Hrvatskog autokluba (HAK), 
Avenija Dubrovnik 44 s početkom u 17.30 sati. 
 
Prisutni delegati slijedećih članica s pravom glasa: 
 

1) MZ ZAGREBAČKE  ŽUPANIJE – zastupnik opunomoćenik Boris Kuš 
2) SK UNIA – zastupnik opunomoćenik Darija Pavlic 
3) MCK 97 – zastupnik predsjednik Miljenko Pernar 
4) MCK TRP MAROVIĆ – zastupnik opunomoćenik Danica Marović 
5) SMK SAVSKI MAROF – zastupnik predsjednik Miljenko Topol 
6) EK RUKOKAŽA – zastupnik predsjednik Darko Barišić 
7) ŠK 1.HMK ZAGREB – zastupnik predsjednik Miro Papec 
8) MK POŽEGA PROMET – zastupnik opunomoćenik Zlatko Jaroš 
9) MK OROSLAVJE – zastupnik opunomoćenik Vladimir Pavlina 
10) MCK NOVA RAČA – zastupnik predsjednik Ivica Bišćan 
11) MOTO SUCI PGŽ – zastupnik predsjednik Ivo Pogorilić 
12) MK KRIŽEVCI – zastupnik predsjednik Dragutin Srečec 
13) MK KRAŠIĆ – zastupnik opunomoćenik Miroslav Ćuk 
14) MK KARAS TEAM – zastupnik predsjednik Antun Karas 
15) MCK JASKA – zastupnik predsjednik Mladen Čop 
16) MS GRADA ZAGREBA – zastupnik predsjednik Ivan Mihaljević 
17) MK CLASSIC RACING – zastupnik predsjednik Igor Bošković 
18) BMW MK ZAGREB – zastupnik opunomoćenik Stjepko Varga 
19) MK BEDEKOVČINA – zastupnik predsjednik Marinko Hranić 
20) MK AZALEA – zastupnik predsjednik Roman Ivanov 
21) MK ISTRA POREČ – zastupnik predsjednik Jadranko Dika (od 18.00h) 
22) MK KVARNER – zastupnik opunomoćenik Ivica Čatoš 

 
Prisutni predstavnici bez prava glasa: 
 

1) MK BJELOVAR – Alen Krce (novoizabrani predsjednik kluba) 
2) MK GAJS TEAM – Goran Gajić (predsjednik) 
3) MK PETRINJA – Joso Barić (dopredsjednik, opunomoćenik)  
4) VESPA KLUB HRVATSKE – Boris Jurevini (predsjednik) 

 
Ostali prisutni: 
 

1) Zvonimir Pavlic, zamjenik predsjednika HMS-a 
2) Zdravko Leljak, član UO HMS-a 
3) Pavle Budinščak, član NO HMS-a 
4) Ivan Lafter, MCK Jaska 

 
Skupštinu je otvorio predsjednik HMS-a Stjepan Peršin, koji je pozdravio sve prisutne i zaželio 
dobrodošlicu. Skrenuo je pažnju da su prije Skupštine bili održani sastanak Upravnog odbora kao i press  



 
 
konferencija vezana uz  EMX Open EP u Mladini 05.05. te su stoga još obješeni plakati za navedeno 
natjecanje. 
Gosp. Peršin je predložio da se usvoji predloženi dnevni red uz dopunu da se kao nova točka 4. stavi 
Prijem članica u članstvo HMS-a, te se ostale predložene točke pomaknu za jedan broj, te bi dnevni red 
sada glasio: 
 

1. Otvaranje Skupštine 
2. Izbor Verifikacijske komisije 
3. Verifikacija zastupnika u Skupštini iz redova redovnih članica Saveza i izvještaj Verifikacijske 

komisije. 
4. Prijemčlanica u članstvo HMS-a 
5. Donošenje Poslovnika o radu Skupštine HMS-a 
6. Usvajanje skraćenog zapisnika sa Izvanredne Skupštine održane 22.12.2012. godine 
7. Izvještaj o radu HMS-a 

7.1. za 2011. godinu 
7.2. za 2012. godinu 

8. Izvještaj o financijskom poslovanju 
8.1. prihoda i rashoda za 2011. godinu 
8.2. prihoda i rashoda za 2012. godinu 
8.3. bilanca 2011. 
8.4. bilanca 2012. 

9. Rasprava i usvajanje izvještaja 7. i 8. točke 
10. Donošenje 

10.1. programa rada za 2013. godinu 
10.2. plan prihoda i rashoda za 2013. godinu 

11. Usvajanje pročišćenog teksta Statuta HMS-a 
12. Donošenje Sportskog motociklističkog pravilnika 
13. Slobodna riječ 

 
Dnevni red je jedoglasno usvojen. 
 
Ad.2.) Na prijedlog predsjednika, jednoglasno je usvojena Verifikacijska komisija u sastavu Miro Papec, 
predsjednik, Mladen Čop i Vladimir Pavlina kao članovi komisije. 
 
Ad.3.) Predsjednik Verifikacijske komisije izvjestio je da je na Skupštini prisutan  21 zastupnik ili 
opunomoćenik s pravom glasa od 32 članice koje zadovoljavaju uvjete članstva u Skupštini HMS-a te sa 
glasom predsjednika to čini ukupno 22 glasa, što je natpolovična većina. 
Ukoliko Skupština donese odluku o prijemu u članstvo članica koje nisu  prema Statutu HMS-a  na 
vrijeme podmirile članarinu, tada će pravo glasa imat  još 3 članice : 

1. MK GAJS TEAM – Goran Gajić (predsjednik) 
2. MK PETRINJA – Joso Barić (dopredsjednik, opunomoćenik)  
3. VESPA KLUB HRVATSKE – Boris Jurevini (predsjednik) 

Kod MK Bjelovar na njihovoj Skupštini održanoj 05.04.2013. izabran je novi predsjednik kluba gosp. 
Alen Krce, jer je dosadašnji predsjednik dao ostavku, međutim nadležno tijelo državne uprave još nije 
izdalo rješenje o registraciji. 
Tada će  zajedno s glasom predsjednika biti ukupno 25 glasova od 41 članice s pravom glasa na Skupštini. 
Potreban kvorum za održavanje Skupštine postoji. 
 
AD.4.)  Predsjednik je nazočne izvjestio da je prema članku 19. i 21. Statuta  Upravni odbor primio nove 
članice koje su svoje zahtjeve za članstvo dostavile još prošle godine, ali zbog situacije u Savezu nisu  



 
 
 
mogle biti primljene , a to su MK Gospić i MK Krapina. Sukladno važećem Statutu HMS-a, MK Gospić i 
MK Krapina primaju se u privremeno članstvo sa kušnjom od 2 godine (čl. Statuta 19. i 21.). U Statutu 
MK Krapina nije navedeno da je klub sljednik kluba koji je nekada bio član HMS-a. te je MK Krapina 
dužna platiti upisninu u iznosu od 2.000,00 KN.  Pristupilo se glasovanju za prijem u ponovno članstvo 
radi neplaćanja članarine: 

1) MK Calderiva, Vodnjan – jednoglasno se prima u ponovno članstvo 
2) MK Bjelovar, Bjelovar – jednoglasno se prima u ponovno članstvo 
3) MCK Cetina, Grab, Sinj – jednoglasno se prima u ponovno članstvo 
4) MK Gajs Tim, Sesvete – jednoglasno se prima u ponovno članstvo 
5) MCK Kvarner, Matulji – jednoglasno se prima u ponovno članstvo 
6) MCK Petrinja, Petrinja – jednoglasno se prima u ponovno članstvo 
7) SK Prelog, Prelog – jednoglasno se prima u ponovno članstvo 
8) MK Pavlovac, V. Grđevac – jednoglasno se prima u ponovono članstvo 
9) Vespa klub Hrvatske, Pula – jednoglasno se prima u ponovno članstvo. 

 
Poslije navedenog glasovanja, u 18.00 sati, verificirao se predsjednik MK Istra – Poreč gosp Jadranko 
Dika, predsjenik kluba te sada ukupan broj predstavnika na Skupštini iznosi 26 zajedno s glasom 
Predsjednika.. 
 
Ad.5. Predsjednik je upoznao nazočne da je sada Poslovnik o radu Skupštine jednak i isti za sve redovne 
Skupštine, osim izbornih,  te se više neće donositi posebno za svaku Skupštinu. 
Takav Poslovnik je dan na glasovanja i sa 2 suzdržana glasa je usvojen  Poslovnik o radu Skupštine  
HMS-a. 
 
Ad.6. Sa dva (2) suzdržana glasa usvojen je zapisnik  sa Izvanredne Skupštine održane 22.12.2012. 
godine. 
 
Ad.7. Gosp. Peršin je izvjestio da je kao predsjednik HMS-a obzirom na situaciju koja je bila, zamolio 
glavnog tajnika gosp- Papića za izvještaj o radu za obje godine. Gosp. Papić nije bio u mogućnosti 
napraviti izvještaj radi obiteljskih problema (bolest oca),  te će isto kroz petnaestak dana napraviti. 
Predsjednik je izvjestio da je zadnja redovna Skupština HMS-a održana 22. ožujka 2011. godine, te su 
nakon toga održane jedna Izvanredna Skupština 25. svibnja 2011. (isključenje MCK Jaska) te tijekom iste 
godine još dvije izvanredne izborne Skupštine, jedna 13. listopada 2011. godine i druga 18. studenog 
2011. godine, a sa kojih Gradski ured za opću upravu nije prihvatio ni potvrdio niti jednu  osobu za 
zastupanje koje su na tim skupštinama bile izabrane. Drugo rješenje kojim se  odbija gosp. Markt stiglo je 
karajem mjeseca studenog 2012.U međuvremenu je na poziv glavnog tajnika, Sportski odbor sa stručnim 
komisijama donio pravilnike i kalendare vezane uz održavanje sportske sezone 2012.  Tajništvo HMS-a 
sazvalo je, prema uputama nadležnog tijela opće uprave, sve klubove članice HMS-a 8. prosinca 2012. 
godine na sastanak – zbor članica.  Zbog vrlo lošeg vremena i velikog snijega nije se moglo odazvati puno 
klubova.  Nakon toga održane su opet dvije izborne izvanredne Skupštine, 20. i 22. prosinca 2012. 
Gradski ured za opću upravo donio je pozitivno rješenje vezano uz Skupštinu održanu 22. prosinca te je 
Stjepan Peršin imenovan za osobu ovlaštenu za zastupanje HMS-a.  
Gosp. Peršin obavještava da navedeni izvještaj daje na znanje. 
Gosp. Ivica Lafter je ispred MCK Jaska iznio da je njegov klub tijekom 2011. godine bio dva puta 
isključen iz članstva u HMS-u što se u povijesti nije dogodilo. Klub je bio dva puta u istoj godini isključen 
i oba puta je Arbitražna komisja HOO poništila odluke skupština HMS-a, nije bilo dovoljno jedno 
isključenje i pita se što bi bilo da se to vama dogodi. Nastala je šteta, da bi se oba puta vratili u članstvo 
HMS-a potrošeno je oko 100.000 kuna. Netko bi morao odgovarati za taj inat prema klubu i za nastalu 
štetu. Klub ima određene ljude koji ga vode i oni bi trebali odgovarati, a ne se isključiti cijeli klub,  



 
 
 
naročito ne u petom mjesecu kada je već pred vratima bila organizacija EP te je i time nastala materijalna 
šteta. Smatra da se takvo što više nikome ne bi smjelo dogoditi. 
 
Ad.8. Gosp. Peršin je izvjestio da je imenovana komisija koja bi trebala napraviti primopredaju. Ista je već 
imala sastanak u tajništvu HMS-a. Glavni tajnik je zbog obiteljskih razloga bio odsutan i danas ne može  
sudjelovati u radu Skupštine. Temeljem pripremeljnih dokumenata nije se mogla napraviti primopredaja. 
Na sastanku Upravnog odbora HMS-a odlučeno je da se odobri odabir revizorske kuće koja će napraviti 
pregled za 2008., 2009., 2010., 2011. i 2012. godinu i da članice dobiju punu informaciju o stanju.Oko 
revizije zadužen je gosp. Bošković, zamjenik predsjednika. 
Gosp. Jaroš pita zašto se na financijskim dokumentima nalazi ime Rajka Vučkovića kao predsjednika, da 
li je mogao i dalje biti predsjednik. 
Gosp. Peršin odgovara da će se na ta pitanja moći dati odgovor revizija. 
Gosp. Bošković obavještava da su u materijalima za Skupštinu dani ispisi bilance i prihoda i rashoda  koji 
su predani Zavodu za reviziju i drugim nadležnim tijelima.  
Za riječ se javio gosp. Srečec, predsjednik NO, te dodaje da je primjedba vezana uz gosp. Vučkovića 
umjesna, isti nije više predsjendik, u međuvremenu je bilo nekoliko izbornih skupština, predsjednika smo 
dobili 25.03.2013.  kada je zaprimljeno rješenje nadležnog tijela uprave, a sve informacije dobit će se po 
reviziji. Usprkos osobnim sukobljavanjima prvenstvo 2011. i prvenstvo 2012. je održano, rezultati su 
potvrđeni i održane dodjele nagrada najboljima. U Karlovcu i Grobniku su se susreli predstavnici obje 
održane skupštine i Radne grupe – Sportskog odbora da natjecateljska sezona ide dalje i da imamo 
sportski život. Novi Upravni odbor konvalidirao je zaključke donesene na tim sastancima. Nadovezuje da 
ono što je rekao gosp. Lafter je nepojmljivo da se isključe svi sportaši i svi suci. Predlaže da se navedeni 
izvještaj prihvate kao informacija. 
Gosp. Ivanov sa žaljenjem gleda na potrošeno vrijeme i što se opet raspravlja o stvarima koje su prošle. 
Na žalost neki put se događa da se mora isključit cijeli klub. Što se tiče revizije, ona bi mogla koštati 
između 30.000 i 70.000 kuna, bilo bi bolje da, ukoliko mogu, reviziju naprave državne institucije, a novac 
se da sportašima. 
 
Ad.9. Donesen je jednoglasno zaključak da se izvještaji primaju na znanje. 
 
Ad.10. Gosp. Peršin je iznio slijedeće programske aktivnosti: održati 2 skupštine, jedna je sada, druga 
poslije provedene revizije, Upravni odbor sastao bi se četiri do sedam puta do kraja godine, a ostala tijela 
od tri do pet puta, već prema potrebama.  Gosp. Papec, predsjednik Odbora za sport je u obilasku klubova 
i održavanju sastanaka po disciplinama, a sportska sezona odvija se prema odlukama koje je donjela  
Radne grupa – Sportski odbor. Natjecanja i natjecateljska sezona je u toku, a EP i SP idu prema 
dogovorenim kalendarima. Radit će se na poboljšanjima, ali će se moći primjenjivati tek u 2014. godini. 
Po prvi puta Sportski motociklistički pravilnik donosi Skupština, a ne Upravni odbor. 
Plan prihoda i rashoda je u materijalima za Skupštinu, te se sve daje na raspravu. 
Gosp. Srečec se javlja za riječ i navodi da je kalendar natjecanja usvojen i  skreće pažnju da bi se prije 
svakog natjecanja trebali održavati seminari za sportske suce i sportaše koji sudjeluju na natjecanju kako 
bi se striktno pridržavalo propisanih pravila i da bi Komisija za suce trebala na tome poraditi. 
Uz četiri (4) suzdržana glasa program rada za ovu godinu i plan prihoda i rashoda su usvojeni. 
 
Ad.11. Gosp. Lafter je iznio da su predloženi i nalaze se u materijalima prijedlozi koji u ničemu ne 
mijenjaju već usvojeni Statut. Dakle nema nikakvih izmjena u Statutu, već se radi samo o jezičnim 
ispravkama. 
Gosp. Jurevini iznosi da podržava navod da se savez suzdržava od stranačke djelatnosti, te naveo primjer 
stranačke djelatnosti na klub u Puli, osim toga  sumnja da će u Europi proći da mogu biti članice i 
dioničarska društva, te da bi se trebalo što više prilagoditi zakonima EU, jer uskoro postajemo njeni  



 
 
članovi, te da se stavi izmjena u Statut da se Skupština može održati do kraja travnja. Također svraća 
pažnju i na članak 23. Statuta u kojem se spominje usklađenost akata klubova sa ovim Statutom. 
 
 
Gosp. Peršin odgovara da se tu radi o izmjenama Statuta i da se one mogu predložit za iduću skupštinu 
Sa pet (5 ) suzdržanih glasova usvojen je pročišćeni tekst Statuta. 
 
Ad.12. Gosp. Peršin izvješćuje da su izmjene i dopune SMP-a kao i amandmani na prijedlog izmjena i 
dopuna priloženi u materijalima za ovu Skupštinu. Novina je i licenca koja je namjenjena ljudima koji  
nisu aktivni sportaši, ljudi koji se žele rekreativno baviti motociklističkim sportom, pa je unesena i 
terminološka razlika, umjesto licenca – dozvola. S takvom dozvolom ne može se nastupati na PH ili Kupu 
RH, ali omogućava našim orgnaizatorima da može na natjecanjima nastupiti više vozača.. Isto tako 
predlaže se da svaka disciplina vodi brigu o sebi. Sportaši i sportski djelatnici najbolje poznaju svoju 
disciplinu. 
Sportski motociklistički pravilnik sa pet (5) suzdržanih glasova je usvojen. 
 
Ad.13. Za riječ se javio gosp. Bošković koji izvještava da je Rješenje od nadležnog tijela opće uprave 
stiglo u tajništvo HMS-a 25. ožujka  i da je bilo predviđeno da se primopredaja obavi 15. travnja 2013. 
Radi bolesti u obitelji tajnika, određen je novi datum 14. svibnja 2013. Za primopredaju se traži pripremiti  
ugovore koji su u tijeku, te sve ugovore i druge dokumente koji nisu nužno potpisani ugovori, a iz kojih 
proizlaze ili bi mogle proizaći financijske obaveze, ugovori koji su potpisani ali nisu započeti te druge 
obaveze iz kojih će u budućnosti proizaći ili bi mogle proizaći financijske obaveze, stanje blagajne i svih 
kunskih računa kod svih poslovnih banaka, te stanje svih deviznih računa kod svih poslovnih banaka, 
stanje otvorenih stavaka, dugovanja dobavljačima te potraživanja od kupaca. Pod tim se podrazumijeva i 
dugovanja i potraživanja u inozemstvu, popis materijalnih sredstava i ako su dani na korištenje trećim 
stranama (inventura), popis svih kartica za elektronsko i bezgotovinsko plaćanje,  te svi žigovi i pečati, 
pogotovo što se pokazalo da neki žigovi nedostaju, te da li su onda prijavljeni u NN. Dosadašnjim 
korisnicima kartice su otkazane kod poslovne banke, kao i elektronsko plaćanje te se sada koriste virmani. 
Gosp. Peršin navodi da je i on razmišaljao u tom smjeru kao i gosp. Ivanov vezano uz troškove revizije i 
da je bolje da ta sredstva utroše sportaši,  međutim pokazuje se da bi reviziju ipak trebalo provesti. Isto 
tako treba raditi na dobivanju donatora i sponzora, a za doborbit motociklističkog sporta i motociklizma. 
Gosp. Peršin se zahvaljuje svima nazočnima s najboljim željama u sportskom i privatnom životu. 
 
 
Skupština je završila s radom u 18.55 sati. 
 
 
 
 
Zapisnik sastavila:       Predsjednik HMS-a 
 
Renata Suchy        Stjepan Peršin 
 


